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Course  Arrangement
课程安排
Students selected  the teaching contents and do the class preparation based on the 
curriculum arrangement.

课程的安排以主题为中心，具体的上课内容则学生以小组为单位自行选定并备

课。
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Morning Reading   
书香阅读课
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Excellent Moment in Class
课堂剪影

The young teachers became more confidence and prepared the teaching content 
actively. Children and young teachers were getting familiar with each other, and the 
atmosphere in the classroom to life!

经过昨天的相处和了解，我们的小老师们从刚开始的生疏和羞涩，渐渐的变得
开朗和自信，并积极的准备上课内容。孩子和小老师们也慢慢熟悉彼此，课堂
的气氛也活跃起来了！
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Excellent Moment in Class
师生互动
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Excellent Moment in Class
最美的画面
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Student Experience Sharing  
心得分享
I am so inexperienced with the remote areas. Since my grandma’s hometown is 
Anhui which is a more poverty city, I am ok with the not good environment. 
However, this is my first time to teach in such a environment. These kids here are 
pure and kind .A eight-year-old girl named Zhou Si rong really moved me. She 
wrote that her dream is to make her grandma eat well everyday. Although their 
educational environment is not so good, they still have positive, powerful energy 
to group up. As a Chinese saying goes: The hardest place always have the most 
pretty flowers. I hope that they can fly out of the huge mountains to the place 
they dreamed.

我对偏远地区并不那么缺乏经验。由于奶奶的故乡安徽。这是一个更贫穷的
城市。但是，这是我第一次在这样的环境中教书。这些孩子都很纯洁善良。
一名叫周思荣的八岁女孩真的感动乐我。她写道，她的梦想是让她的奶奶每
天都吃得好。虽然他们的教育环境不是很好，但他们仍然拥有积极，强大的
成长能量。正如一句中国谚语所说：最难的地方总是拥有最美丽的花朵。我
希望他们可以从巨大的山脉飞到他们梦想的地方。

G11 沈子怡
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